

By Mr. Clouet.—1st. *Stoneham Road*.—2nd. *Beauport Road*.

By Mr. Panet.—For improving the *Montmorency Hill*.

By Mr. Gagy.—1st. Road from *Dudswell* to *Lennoxville*.—2nd. Road from *Lennoxville* to *Montreal* by the Outlet of Lake *Magog*.

By Mr. Taylor.—Road round the head of *Missiskoui Bay*.

By Mr. Young.—Account of Disbursements on *La Côte à Labadie*, Parish of *Pointe Lévi*.

By Mr. Guillet.—For improving the Road in the Township of *Caxton*.

Appendix (E.) For the said Reports, see Appendix (E.) at the end of this Volume.

The Reports referred. Ordered, That the said Reports, and all other Reports relating to the Improvement of Internal Communications, presented to the House, or which may be presented, during the present Session, be referred to the Standing Committee of Roads and Public Improvements.

Reports of a School Visitor presented. Mr. Panet presented to the House the Reports of the School Visitor for the Counties of *Orleans*, *Montmorency* and *Quebec*.

The said Reports are preserved with the Files of the present Session.

Report of the Commissioners for the erection of a Gaol at Montreal. Mr. Quesnel presented to the House the Reports of the Commissioners appointed under the Act 10th & 11th *George IV*. Cap. 31, for the erection of a Common Gaol in the District of *Montreal*.

Appendix (S.) For the said Report, see Appendix (S.) at the end of this Volume.

The Report referred. Ordered, That the said Report, and accompanying Documents, be referred to the Standing Committee of Public Accounts.

Answer to an Address. Mr. Stuart, accompanied by the other Messengers, reported to the House, that their Address, of Friday last, to His Excellency the Governor in Chief, praying he will be pleased to lay before this House, the Accounts and Vouchers rendered by the different Commissioners for Roads and Public Improvements, had been presented to His Excellency; and that he had been pleased to give for answer, that he will cause the Documents required to be laid before the House without delay.

Montreal City Bank Bill read the first time. Ordered, That Mr. De Witt have leave to bring in a Bill to incorporate certain persons therein mentioned, under the name of the "City Bank," to be established in *Montreal*.

He accordingly presented the said Bill, and the same was read the first time; and ordered to be read a second time on Tuesday next.

Message to the Council for attendance of Honble. Lewis Gagy. Resolved, That a Message be sent to the Legislative Council, praying their Honors will permit the Honorable *Lewis Gagy*, one of their Members, to appear before the Special Committee of the House of Assembly, to whom is referred the Petition of *Edward Holland*, on Saturday next, the third of December, at ten o'clock in the forenoon, to be examined on the subject of the said reference.

Ordered, That Mr. Mondelet do carry the said Message to the Legislative Council.

Ordinance 25th Geo. III. Cap. 4, committed. Resolved, That this House will, on Friday next, the second of December, resolve itself into a Committee of the whole House, to take into consideration the expediency

Vol. —41.

Par M. Clouet.—1. Chemin de *Stoneham*.—2. Chemin de *Beauport*.

Par M. Panet.—Pour améliorer la Côte *Montmorency*.

Par M. Gagy.—1. Chemin depuis *Dudswell* jusqu'à *Lennoxville*.—2. Chemin depuis *Lennoxville* jusqu'à *Montreal*, par la décharge du Lac *Magog*.

Par M. Taylor.—Chemin autour du fond de la Baie de *Missiskoui*.

Par M. Young.—Compte des Déboursés pour la Côte à *Labadie*, Paroisse de la *Pointe Lévi*.

Par M. Guillet.—Pour améliorer le Chemin, dans le Township de *Caxton*.

Pour les dits Rapports, voyez Appendice (E.) à la fin de ce Volume.

Ordonné, Que les dits Rapports et tous autres Rapports relatifs à l'Amélioration des Communications Intérieures, présentés à cette Chambre, ou qui pourront être présentés durant la présente Session, soient référés au Comité permanent des Chemins et des Améliorations Publiques.

M. Panet a présenté à la Chambre les Rapports du Visiteur d'Ecoles pour les Comtés d'*Orléans*, *Montmorency* et *Québec*.

Les dits Rapports sont conservés avec les Liasses de la présente Session.

M. Quesnel a présenté à la Chambre le Rapport des Commissaires nommés en vertu de l'Acte dixième et onzième *George Quatre*, Chapitre trente-et-un, pour l'Erection d'une Prison Commune dans le District de *Montreal*.

Pour le dit Rapport, voyez Appendice (S.) à la fin de ce Volume.

Ordonné, Que le dit Rapport, et les Documents qui l'accompagnent, soient référés au Comité permanent des Comptes Publics.

M. Stuart, accompagné des autres Messagers, a fait rapport à la Chambre, que son Adresse de Vendredi dernier, à Son Excellence le Gouverneur-en-Chef, le priant qu'il lui plaise mettre devant la Chambre les Comptes et Pièces justificatives rendus par les différents Commissaires pour les Chemins et les Améliorations Publiques, avait été présentée à Son Excellence, et qu'il lui avait plu de donner pour réponse, qu'elle ferait mettre les Documents demandés devant la Chambre, sans délai.

Ordonné, Que M. De Witt ait la permission d'introduire un Bill pour incorporer certaines personnes y mentionnées, sous le nom de "la Banque de la Cité," qui doit être établie à *Montreal*.

Il a en conséquence présenté le dit Bill, lequel a été lu pour la première fois, et ordonné d'être lu une seconde fois Mardi prochain.

Résolu, Qu'il soit envoyé un Message au Conseil Législatif, pour prier leurs Honneurs de permettre à l'Honorable *Lewis Gagy*, un de leurs Membres, de venir Samedi prochain, le trois Décembre, à dix heures du matin, devant le Comité Spécial de la Chambre d'Assemblée, auquel est référée la Pétition d'*Edward Holland*, pour être examiné sur le sujet de la dite référence.

Ordonné, Que M. Mondelet porte le dit Message au Conseil Législatif.

Résolu, Que, Vendredi prochain, le deux Décembre, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre, pour prendre en considération s'il conviendrait d'amender